

Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum: 2017-02-07
Plats: Orrliden
Närvarande: Alf Svensson
Olle Nilsson
Micael Petersson
Maria Larsson
Charlotta Klintmalm
Ulrika Kårefjärd
Tomas Ericsson
Nina Lindström

Ej närvarande:

§ 1 **Mötets öppnande**

Alf förklarade mötet för öppnat.

§ 2 **Dagordning**

Dagordningen godkändes.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.
Nedanstående punkter var "öppna" efter föregående möte:

- a) *Dränering till 5-mannaplan*
Vi avvaktar våren.

§ 4 **Ordförandens punkt**

- a) *Bebyggelse Vreta IP/öppna mötet med kommunen*
Vi var otroligt många Skogstorpsbor som var med vid det öppna mötet och i det stora hela var tyngdpunkten på transporten av farligt gods och bevarandet av idrottsplatsen något som diskuterades mest från ortsborna.
Uppsala akademiska har lovat oss att vi får nyttja planerna under 2017. Vi går ut och meddelar medlemmarna om det via hemsidan.
Maria har fått ett namn på en person på Kultur & Fritid som vi bör kontakta för att höra vad som kan hända med Orrliden för att få den brukbar om det är så att vi tappar Vreta IP. Något måste göras *nu* medan vi har andra sidan att nyttja medan arbete pågår på Orrliden.
- b) *Ungdomsgård*
Alf och Maria har varit på möte med Ung Fritid för att diskutera eventuell Ungdomsgård i Skogstorp igen.

Hittills har vi fått in en förälder som är intresserad av att hjälpa till. Vi kommer gå ut via sociala medier och se över intresset vad gäller både att öppna gården generellt men även om det är fler föräldrar som kan hjälpa till. Föreningen kommer få 1 200kr per tillfälle och därmed har vi en liten summa att arvoda personalen med.

Olle har närvarat på en ordförandeträff istället för Alf. Mötet handlade främst om att skriva om avtalet "Eskilstuna elit" och det ska nu vara klart.

§ 5 Konsulentens rapport

- a) *Skåp med lånekläder*
Frågan tas upp igen framåt mars-april. Kanske läge att ha en klädbytdag i vår?
- b) *Underhåll klubbhus*
Vi gick igenom prioriteringslistan som är framtagen.

Åtgärd	Åtgärdas av	Klart år
Dränering av C-plan		
Sopsortering? Soprum?	EEM	
Lyse på parkeringen		
Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan		
Måla nya gaveln + hela fasaden	Lars Andersson	2017
Sätta fast hängrännor som hänger	Olle Nilsson	
Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m.	Kommunen	
Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = servicebok medskickas	Vaktmästaren	
Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.		
Lås på garaget, "förstärkning" Larm?		2016 avvakta
Kamera och lampor riktade mot garaget	Tomas Ericsson	2016 klart
Staket runt "innergården"		
Byta material i parkbänkar och bord ute.	Tomas Ericsson	2017
Inköp linjeringsmaskin		
Inköp ny grästrimmer	Tomas Ericsson	2016 klart
Läckande vattenpost	EEM	
Städa garaget + innergården på baksidan	Tomas, Tommy, Maria	2016 halvvägs
Plåtkontainer till förvaring – läggs i budget för 2017 (ca20tkr)	Tomas, Micke	2017

- c) *Städning på Orrliden*
Maria har pratat med kommunen igen. Tydligt förvaltar Kommunfastighet vårt klubbhus och sedan hyrs det "tillbaka" igen av Kultur & Fritid.

Vi har blivit rekommenderade att hitta egen städfirma då det är väldigt dyrt att ta det via Kommunfastighet. Maria letar lite olika alternativ.

Övriga rapporter från konsulenten

- Vi har inte fått någon faktura från PWC från föregående år och det börjar bli dags att få den så vi får in den rätt räkenskapsår.
- EIS-årsmöte hålls den 28/3 och det är Nina och Maria som representerar föreningen.
- Expressbild vill komma hit och ta lagfoton. Maria kollar intresse vid nästa tränarträff.
- Tränarträff är inbokad 28/2, dagen innan serieanmälan ska vara inne.
- Maria kontakter IK Standard för att se om vi kan göra någon deal med lån av träningsyta, samarbete mellan lagen och eventuell stöd från vårt håll rörande kansliarbete.
- Onsdagen den 15/2 kommer SVT-sport hit och hälsar på. Vi fikar och diskuterar sport kl 18:00.
- SÖFFs årsmöte är den 9 mars och det är Alf och Olle som representerar för föreningen.
- Klubbprofilen är nu uppdaterad och klar för 2017. I år är det sista året på avtalet så det är dags att kolla runt på andra alternativ.
3- och 5-mannalagen får matchställen av föreningen men vi ber alla fixa egna strumpor (är inget som kan gå i arv).
- Medlemsavgifterna är nu uppdaterade och Maria har sammanställt allt så vi kan lägga ut det på hemsidan. Hon kommer även börja fakturera vårens avgifter redan nu så vi hinner igenom den processen innan säsongen drar igång.
- Det är planerat en skidresa till Romme 12 mars och det har kommit in många anmälningar redan.

§ 6 **Ekonomi**

Finns ingen ekonomirapport just nu.

Vi har nu fått bidraget för Vreta IP, 102 600kr.

a) **Sponsring**

Best bemanning sponsrar nu föreningen med 3 000kr och förser Orrliden med en skylt. I dagsläget är det 12 företag som sponsrar våra lag direkt och tre av dem sponsrar även föreningen.

Vi går ut till lagen och efterlyser medlemmar som vill jobba aktivt med sponsring.

§ 7 **Verksamhetsfrågor**

a) **Ungdom**

Futsal-säsongen är igång och till helgen är det slutspel.

Senast 1/3 ska serieanmälan vara inne.

P00 behöver hjälp med ytterligare en tränare.

b) **Senior**

Har full fart på träningarna och god uppslutning.

c) **Arrangemang**

Nästkommande arrangemang är Valborg. Nyligen hade vi planeringsdag.

i.) *Planeringsdagen*

Den 1/2 hade vi planeringsdag och det var bra uppslutning.

Medlemsavgifterna klubbades och det var över lag bra diskussioner och bra engagemang.

§ 9 **Skrivelser**

Inga inkomna skrivelser.

§ 10 **Övriga frågor**

Micke har varit i kontakt med Rosenforsparkens vänner och de kunde tyvärr inte komma till mötet ikväll men de låter hälsa att de troligen inte kommer orka med att samarrangera Midsommar. Vi ser till att få med dem på nästa möte för att se hur vi kan få till ett arrangemang i år ändå.

Tomas har fått ett mail från Enkät-kungen. Vi lägger det till handlingarna.

Vi behöver göra service/genomgång på vår maskinpark innan säsongen drar igång. Vi lägger till det på åtgärdslistan inför nästa möte.

§ 11 **Nästa möte**

Nästa styrelsemöte blir 14/3 2017 kl 18:00 på Orrliden.

§ 12 **Mötets avslutning**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson